
Hlavním tématem této práce je problematika rušení veřejného pořádku uživateli drog a
negativní dopady související s drogami, na veřejném prostranství. Tento problém zasahuje snad
všechny státy EU nevyjímaje Českou republiku. Konkrétně hlavní město Praha se v posledních
letech snaží tento problém řešit. Tento fenomén rozhodně není nový, ale trpělivost společnosti
už přetekla. Možností řešení je celá řada, záleží však vždy na konkrétní společnosti a jejích
postojích, které z řešení si vybere, aby výsledek byl efektivní jak pro společnost, tak pro
samotné uživatele drog.
Cílem této práce je podat ucelený pohled na rušení veřejného pořádku v Praze. Součástí
práce je i výzkum mezi osobami zainteresovanými do této problematiky. Výsledkem práce jsou
názory na současný stav této problematiky v hl. m. Praze a možnosti řešení, které by byly
efektivní k eliminaci tohoto problému. Součástí práce je i návrh možného řešení problematiky
rušení veřejného pořádku v souvislosti s drogami.
Výsledky výzkumu byly získány metodou polostrukturovaného rozhovoru s 9
respondenty. Respondenti jsou z řad místní samosprávy, represivní složky a z řad adiktologů a
jiných odborníků zabývajících se drogovým problémem.


